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PROTOKÓŁ 

XXVII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 04 grudnia 2009 r. 

 

 

Posiedzenie XXVII Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXVII Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Andrzej Leśkiewicz.  

Przewodniczący Rady zaproponował aby punkt w sprawie interpelacji i zapytań 

radnych został przesunięty za punkt dotyczący przedstawienia przez Wójta spraw 

realizowanych w okresie między sesjami oraz aby do porządku obrad wprowadzono 

dodatkową uchwałę w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 

Sadlinki.   

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Wystąpienie przedstawiciela Starostwa Powiatowego w Kwidzynie.  
3. Wystąpienie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kwidzynie.  
4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.  
6. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy gminy Sadlinki  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2010.  

8. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych na pomoc zdrowotną, 
określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, zatrudnionych w przedszkolu  
i szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki oraz warunków  
i sposobu ich przyznawania.  

9. Uchwała sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie budowy progów zwalniających na 
drogach gminnych.  

10. Uchwała w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sadlinki.  
11.  Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 
 

Ad. 2. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o zabranie głosu Pana Andrzeja Fortunę 

Wicestarostę Kwidzyńskiego.  
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 A. Fortuna – Wicestarosta Kwidzyński – powitał wszystkie zebrane na sesji osoby.  

Panie Przewodniczący nie znam tak naprawdę zakresu jaki mam przedstawić Państwu, 

wydaje mi się, że przede wszystkim chodzi o inwestycje drogowe.  

E. Krajewska – Wójt – Panie Starosto chodzi przede wszystkim o to, że wcześniej 

były osoby z powiatu na sesji ale nie były kompetentne w zakresie decyzyjności. Nie 

powiedziano nam czy sprawy o które pytamy będą realizowane czy też nie. Chodzi nam 

przede wszystkim o to aby nie występować z pismami.  

A. Fortuna  - Wicestarosta – samorząd Powiatu Kwidzyńskiego na początku I 

kadencji na przełomie lat 1999/2000 przyjął Program poprawy stanu technicznego dróg. Jako 

powiat przejęliśmy 300 km dróg z mocy prawa i staliśmy się ich właścicielami. Te 300 km 

dróg w całości wymagają pełnej modernizacji. Z tych 300 km dróg 40 km to drogi 

nieutwardzone.  

Na terenie powiatu mamy dwie drogi krajowe Nr 55 i Nr 90. Droga Nr 90 stanowi 

dojazd do przyszłego mostu na Wiśle. 192 km na terenie powiatu to drogi wojewódzkie, 

natomiast drogi gminne to kolejna kategoria dróg zresztą najliczniejsza na terenie powiatu.  

W I kadencji podjęliśmy program naprawy dróg. Ówczesna rada powiatu podjęła 

decyzję o kolejności remontu dróg powiatowych biorąc pod uwagę różne kryteria. 

W pierwszym etapie przyjęliśmy do realizacji 70 km dróg. Remonty i naprawy dróg 

zrobiliśmy przy pomocy kredytów z udziałem środków własnych i zewnętrznych począwszy 

od SAPARD-u przez kolejne środki pomocowe aż po odcinek małej obwodnicy, która w 75% 

został sfinansowana przez program operacyjny.  

Następnym etapem było stopniowe przekazywanie dróg powiatowych do gmin 

oczywiście w uzgodnieniu z nimi. Ten proces zaczęliśmy od miasta Kwidzyna w którym 

znajdowało się 32 km dróg. 4 lata temu zakończyliśmy proces przekazywania. Na terenie 

Miasta Kwidzyna mamy aktualnie dwie drogi – małą obwodnicę i wiadukt ul. Młyńska  

i częściowo ul. Południowa.  

Na spotkaniach z gminami proponowaliśmy żeby przejmowały drogi. Drogi które nie 

spełniają kryteriów drogi powiatowej wcześniej czy później zostaną przekazane do gmin a 

my najpewniej zostaniemy obdarowani drogami wojewódzkimi, czym jestem przerażony.  

W uzgodnieniu z gminami remontujemy drogi i przekazujemy je do gmin. Z tej 

możliwości skorzystało: m. Kwidzyn, miasto i gmina Prabuty w dużej części gm. Ryjewo  

i gm. Kwidzyn. Gminy, które nie przystąpiły do przekazywania to gm. Sadlinki i  Gardeja. 

Tak więc w posiadaniu powiatu jest 270 km dróg, z czego 70 km jest 

wyremontowanych a 200 km pozostaje do remontu.  

Koszty naprawy dróg są ogromne, 1 km dróg kosztuje 3 mln zł. Budżet powiatu to 

aktualnie 82 mln złotych. A na remont wszystkich dróg powiatowych potrzeba więc około 600 

mln złotych, tak więc są to ogromne pieniądze.  
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Na terenie Gminy Sadlinki drogi powiatowe zostały zmodernizowane w dużej mierze. 

Koszt małej obwodnicy którą oddajemy do użytku to koszt 50 mln złotych. Na 2010 rok 

mamy przygotowane inwestycję remontu drogi od Straszewa do Kwidzyna na kwotę 18 mln 

złotych.  

Korzystamy również z rządowego programu przebudowy dróg. W ten sposób np. 

wyremontowano ul. Chodkiewicza, którą potem Prabuty przejęły.  

Na rok 2010 złożyliśmy wniosek, który został bardzo wysoko oceniony ze względu na 

szerokie partnerstwo. W tym partnerstwie uczestniczy również Państwa Gmina. Program 

dotyczy przebudowy przystanków, zatok autobusowych w celu poprawy na nich 

bezpieczeństwa. Finansowanie w tym programie wygląda następująco: 50% budżet państwa 

a po 25% środków to budżet powiatu i poszczególnych gmin.  

Kolejnymi inwestycjami są: Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Barcicach, który 

zostanie zmodernizowany w 2010 roku na kwotę 3 mln złotych. Od marszałka będziemy 

mieli 1,5 mln złotych. Szukamy również pieniędzy w PFRON-ie i Funduszu Ochrony 

Środowiska.  

Sporo inwestujemy również w bazę oświatową. Planujemy remonty w obiektach ZSP 

Nr 2 i Nr 4 oraz Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Kwidzynie. Te obiekty 

wymagają poprawy bezpieczeństwa. Natomiast po roku 2010 będziemy się przygotowywać 

do następnych inwestycji drogowych.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – czy są pytania do Pana Starosty? 

B. Krzemień – radny – Pan Starosta wspomniał, że na terenie naszej gminy zostały 

wyremontowane drogi powiatowe w dużym procencie. Ale bolączką są pobocza, które tak 

naprawdę niszczą te drogi. Następną sprawą jest lustro na skrzyżowaniu koła Pana Pabiana 

w kierunku Rusinowa i Okrągłej Łąki. To skrzyżowanie jest newralgiczne i tam może dość do 

tragedii. Kolejna droga to droga z Rusinowa do granic województwa. Droga jest marnej 

jakości pobocza zresztą też. Jest to kolejna droga do której może dojść do tragedii  

nawet z udziałem dzieci.  

A. Fortuna – Wicestarosta – lustro jedynie w schetynówkach. Zwracam się do Pani 

Wójt z pytaniem czy zostało ono uwzględnione w programie? 

E. Krajewska – Wójt – tam nie było planowanego lustra. Obiecano nam, że lustro 

zostanie zamontowane z własnych środków.  

A. Fortuna – Wicestarosta – a kto to obiecał? Jak nie mam takich uprawnień. Tak po 

prostu być nie może. Jeżeli chodzi o pobocza to jest problem wszystkich dróg powiatowych, 

które zostały zrobione. My po prostu nie nadążamy z postępem technicznym. Firmy, które 

wchodzą na rynek zupełnie się tym nie przejmują, nie widzą problemu.  

P. Żyła – radny – gdyby nie było mostku od naszej strony to byśmy nie mogli wjechać 

nawet do Kwidzyna.  
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A. Fortuna – Wicestarosta – to obwodnica nam zapewni. 

P. Żyła – radny – ale tylko do strony obwodnicy. 

W. Wiśniewski – radny – wjazd jest tylko z jednej strony.  

P. Żyła – radny – jest grupa rolników i my musimy egzystować.  

A. Fortuna – Wicestarosta – firmy obsługujące rolnictwo obeszły problem szerokim  

kołem, musimy patrzeć na to co jest. Trzeba funkcjonować w tych warunkach jakie się ma. 

Jak Pan radny  ma jakiś pomysł to niech Pan go przedstawi do dyskusji.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  jest Pan Przewodniczącym Zespołu ds. zlewni 

rzeki Liwy. Nasze stanowisko jest takie aby odprowadzić wodę z Liwy do Wisły. 

E. Krajewska – Wójt – wcześniej mówiłam na jakim etapie jesteśmy. Po prostu 

jesteśmy za tym aby wodę odprowadzić aby ona nie zalegała.  

A. Fortuna – Wicestarosta – tak się złożyło, że jestem przewodniczącym tego 

zespołu ale bardziej czuję się jako mediator. Nie wszyscy w tym przypadku chcą zrozumieć 

istotę problemu. Wodami i urządzeniami zawiadują trzej właściciele. Pierwszy z nich to 

Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Gdańsku, który zawiaduje wszystkimi 

urządzeniami na tej rzece oraz naturalnym zbiornikiem retencyjnym jakim jest jezioro 

Dzierzgoń. Kolejnym właścicielem jest Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w 

Gdańsku, który zarządza kanałami podstawowymi. Ostatnim podmiotem są urządzenia 

melioracji szczegółowej. U nas na szczęście działają spółki wodne. Ten cały system może 

działać, kiedy wszystkie jego elementy są właściwie utrzymane. 

Zespół, który został powołany widzi ten problem. Sugestie idą w tym kierunku aby 

zrobić opracowanie – fotografię - funkcjonowania tego sytemu. Możemy zrobić nawet 

najlepszą inwestycję a mimo to nie zdziałamy tym nic, kiedy nie jest zrobiona melioracja 

szczegółowa. Jest pytanie kto ma to wszystko zacząć. Ja osobiście twierdzę, że wszyscy 

muszą to zrobić jednocześnie. Wysłaliśmy pytanie w sprawie opracowania do 10 podmiotów. 

Marszałek Województwa zdecydował się, że sfinansuje to opracowanie.  

Dzisiaj nie mamy pieniędzy nawet żeby utrzymać melioracje na odpowiednim 

poziomie. Rocznie czyści się 3% rowów. Jak myślicie Państwo, że jak raz na 30 lat rów się 

wyczyści to starczy? 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – Panie Starosto odnośnie tych rowów. Niektóre 

30 lat nie są czyszczone ale rolnicy dbają o nie kosząc je i one spełniają swoją rolę.  

A. Fortuna – Wicestarosta -  mówię o bieżącej konserwacji. Podobnie jest z rowami. 

Ja oczekuję prostych zabiegów pielęgnacyjnych czyli okoszenia i raz na 3 lata czyszczenia.  

P. Żyła – radny – pan Starosta mówi, że melioracja szczegółowa jest winna. Jak ma 

woda zejść ze szczegółówki kiedy w kanale podstawowym jest woda, która cofa się  właśnie 

w rowy.  

A. Fortuna – Starosta – to wszystko się okaże jak zostanie opracowanie zrobione.   
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P. Żyła – radny - takie opracowania już były.  

A. Fortuna – Wicestarosta – zespół zaczął pracę od zebrania dotychczasowych 

opracowań.  

B. Filar – sołtys – Panie Starosto my nie mamy problemów z rowami szczegółowymi 

ponieważ na wiosnę są one suche. Problem pojawia się raz w roku lub raz na dwa lata.  

A. Fortuna – Wicestarosta – powiedziałem na początku mojego wystąpienia, że cały 

system jest  systemem naczyń połączonych. Dlatego to podkreślam, że jestem aktualnie 

wśród właścicieli tych rowów szczegółowych. Byliśmy z zespołem na stacji pomp w Osłonce 

w powiecie Nowodworskim. Jak się okazuje tam za prąd płacą 100.000,00 zł miesięcznie. Ja 

się pytam czy my jesteśmy w stanie to utrzymać? Jak wynikła z rozmowy  

u nas potrzebna była by pompa o 1/3 mniejszej mocy niż tam, czyli koszt za sam prąd byłby 

około 30.000,00 zł. 

E. Krajewska – Wójt – dzisiaj będzie trudno coś wypracować jeżeli jest taka wymiana 

zdań. Nie można mówić że coś jest dobre czy coś innego jest lepsze. Mamy pompę, która 

nie pracuje ponieważ zalewa innych. Nie można mówić, że koszt prądu wynosi np. 30.000,00 

zł bo straty rolników będą o wiele większe. Chodzi o to żeby to wszystko działało w dwie 

strony, żeby rolnicy dostawali odszkodowania. Musimy o tym mówić, żeby to zrobić raz a 

dobrze z głową. Żeby Ninina Kwidzyńska była zauważona a nie tylko Żuławy.  

A. Fortuna – Wicestarosta – Pani Wójt ja na samym wstępie zastrzegłem, że nie 

jestem meliorantem. Jestem mediatorem, żeby te 3 podmioty ze sobą współpracowały. 

Temat ten jest dość dobrze rozumiany w województwie. Żaden zespół nie zapobiegnie 

podtopieniom jak nie wcielimy pewnych rozwiązań w życie. Jednak zastrzegam, że te 

kompetencje nie należą do powiatu.  

W. Wiśniewski – radny – Pan Starosta mówi o niemożności. My szczycimy się, że 

budujemy małe elektrownie wodne. Ostatnio oglądałem program, że tak naprawdę te małe 

elektrownie szkodzą. Pan doskonale wie, że buduje się trzecią elektrownię wodną na 

Nogacie. Zarząd musi się dostosować do wydanych pozwoleń poziom Nogatu, który musi 

być utrzymany dla żeglugi i elektrowni wodnych. 

W pierwszym roku pracy przyjechał Pan do nas z Panem Chudym i też mówił  

o rowach szczegółowych. Podobna sytuacja jest w Białkach gdzie zbudowano elektrownię. 

Pani Wójt też nie może nic zrobić w tej sprawie bo to nie należy do jej kompetencji.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – chciałem Pana Starostę usprawiedliwić. 

Pierwszy zorganizował spotkanie i tam o tym też mówiono. Pan Starosta musi nas 

wysłuchać.  

A. Fortuna – Wicestarosta – ja namawiam Państwa do skutecznych działań. 

Sukcesem jest powołania tego zespołu. My chcemy dążyć do tego żeby wykonać to 

opracowanie, które wskaże nam gdzie leży kłopot. Użytkowników rzeki Liwy jest wielu i 
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wszyscy oni mają swoje interesy: turyści, wędkarze, ekolodzy, rolnicy, gospodarstwa 

rybackie. Nie jesteśmy sami.   

J. Piskor – Przewodniczący Rady – czy są jeszcze jakieś pytania do Pana Starosty? 

Osobiście chodzi mi o szkołę w której mieściło się Technikum Mechanizacji Rolnictwa, 

zwłaszcza o kierunek elektronik. Z dwudziestu kilku uczniów maturę zdało ponad dwudziestu 

a tytuł technika otrzymało trzech. 

A. Fortuna – Wicestarosta – podzielam pogląd Pana Przewodniczącego w zakresie 

zdawalności egzaminów z przygotowania zawodowego. Najlepsza sytuacja jest w ZSP Nr 1 

a najgorsza w ZSP Nr 4. Nauczyciele do których mamy w tym względzie pretensje mówią, że 

uczniowie chodzą na zajęcia, zaliczają je ale nie mają już obowiązku przystąpić do egzaminu 

z przygotowania zawodowego. Od czerwca tego roku mamy nowego członka zarządu, który 

zajmuje się oświatą Panią Danutę Woronowicz, która ma za zadanie opracować strategię 

poziomu nauczania w powiecie kwidzyńskim.  

I. Koralewska – radna – ocena z praktyk nie zawsze jest adekwatna do zdobytej 

wiedzy.  

M. Grzyb – radny – jest nauczyciel prowadzący i on ma czas aby w ciągu tych 4 lat 

przekonać ucznia do zdania egzaminu praktycznego. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował Panu Staroście za przybycie i 

szczegółowe omówienie przedstawionej tematyki.  

A. Fortuna – Wicestarosta – złożył wszystkim obecnym na sali życzenia świąteczne  

i podziękował za spotkanie.  

 

Ad. 3.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - poprosił o zabranie głosu bryg. Sławomira 

Bogiela Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kwidzynie.  

bryg. Sławomir Bogiel – Komendant Powiatowy PSP – dokonał prezentacji własnej 

osoby. Następnie omówił strukturę Komendy Powiatowej PSP. W Komendzie pracuje 54 

osoby z czego 52 to strażacy a 2 osoby to pracownicy cywilni. W Jednostce Ratowniczo – 

Gaśniczej pracuje  36 strażaków w systemie całodobowym.  

Aktualnie na terenie powiatu jest 27 jednostek OSP w tym 6 włączonych do KSRG. W 

OSP jest aktualnie 610 strażaków w wieku od 18 – 60 lat. Na terenie Gminy Sadlinki jest 5 

jednostek OSP przy czym jedna jednostka OSP włączona jest do systemu ratowniczego.  

Do dnia dzisiejszego na terenie powiatu było 855 zdarzeń z czego: 

 391 pożarów, 

 421 miejscowe zdarzenia (np. wypadki), 

 43 fałszywe alarmy.  
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Natomiast na terenie Gminy Sadlinki było do dnia dzisiejszego 19 pożarów i 25 

miejscowych zagrożeń.  

W czasie tych miejscowych zdarzeń było 112 osób poszkodowanych oraz 7 ofiar 

śmiertelnych. Straty ogólne zdarzeń wyniosły 3 mln 400 tys. zł.  

OSP w Sadlinkach ma ciężki samochód pożarniczy Stayer, który nie ukrywam, że był  

i będzie wykorzystywany poza terenem gminy. To naprawdę wielka pomoc dla PSP, że jest 

właśnie tak duży samochód na którym mieści się 13.000,00 litrów wody.  

W roku bieżącym Komenda PSP otrzymała nowy samochód ratownictwa 

technicznego. Natomiast stary samochód WW Transporter został przekazany do Sadlinek.  

E. Krajewska – Wójt – jak Pan Komendant ocenia jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej Gminy Sadlinki na tle innych jednostek? 

bryg. Sławomir Bogiel -  Komendant Powiatowy OSP – osobiście uważam, że 

jednostka w Sadlinkach od kilku lat jest najbardziej mobilną jednostką.  Jednostka w 

Sadlinkach jest jednostką S3 czyli o najwyższej gotowości.  Gmina ma pięć jednostek  

w których jest łącznie 8 pojazdów bojowych. Poza Bronisławowem wszystkie pojazdy zostały 

wymienione na nowe. Wyposażenie strażaków w sprzęt jest najlepsze w Gminie Sadlinki  

i Gminie Kwidzyn, nastąpiła poprawa w Gminie Ryjewo. Proszę Państwa ale sprzęt to nie 

wszystko ważni są przede wszystkim ludzie. Jak nie będzie ochotników – społeczników to 

będzie problem.  

E. Krajewska – Wójt – w ostatnich latach wszystko się zmieniło. Inicjatywa zawsze 

jest oddolna, wszystko tak naprawdę zależy od ludzi.  

bryg. Sławomir Bogiel – Komendant Powiatowy PSP – w wielu miejscach jest 

bardzo różnie. Nie ma chętnych. Na terenie Gminy Sadlinki aktualnie mieszka 9 strażaków 

zawodowych. Priorytetem Komendy na przyszły rok jest wymiana sprzętu hydraulicznego. 

Ten sprzęt który jeździ na drogach ma inne parametry i to jest problem. Trzeba się 

zastanowić aby ten sprzęt gdzieś przekazać. Nie jest wykluczone, że trafi on z powrotem do 

samochodu WW Transporter.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - podziękował Panu Komendantowi za przybycie  

i szczegółowe omówienie przedstawionej tematyki.  

 

Ad. 4. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami.  

 

Ad. 5. 

 S. Surma – radny – w imieniu mieszkańców miejscowości Białki dziękuję Pani Wójt 

za lampy w naszej miejscowości i proszę jeszcze o 5 dodatkowych lamp.  
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 M. Tumiłowicz – radny – a jak wygląda sprawa lamp w Nebrowie Małym? 

E. Krajewska – Wójt – to zostało już załatwione. 

 B. Krzemień – radny – droga Glinki – Glinki na wysokości Państwa Rosińskich jest 

dziura. Należy to zrobić aby nie pękły Jumby. Jednocześnie dziękujemy za zrobienie drogi 

koła Pana Pabiana.  

 G. Podgórska – radna – chodnik w Nebrowie Wielkim w kierunku szkoły się zapada. 

Robią się wgłębienia w których stoi woda. Należałoby by wyrównać chodnik aby dalej się nie 

niszczył.  

 

Ad. 6. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXVII/248/2009 z dnia  

4 grudnia 2009 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 7. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXVII/249/2009 z dnia 4 

grudnia 2009 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy gminy Sadlinki  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 8. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił Panią Wójt o omówienie uchwały  

w sprawie w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych na pomoc zdrowotną, 

określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej, zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  

E. Krajewska – Wójt – z mocy ustawy wynika to że musimy przeznaczyć środki 

finansowe na pomoc zdrowotną dla nauczycieli. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXVII/250/2009 z dnia 4 

grudnia 2009 r. w sprawie w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych na pomoc 

zdrowotną, określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 9.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVII/251/2009 z dnia 4 

grudnia 2009 r. w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie budowy progów zwalniających na 

drogach gminnych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu, w 

związku z czym uchwała została przyjęta większością głosów.    

 

Ad. 10. 

  J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVII/251/2009 z dnia 4 

grudnia 2009 r. w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sadlinki.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 radny wstrzymał się o głosu,  

3 radnych było przeciw, w związku z czym uchwała została przyjęta większością głosów.   

 

Ad. 11.  

Za przyjęciem protokółu obrad z XXVI Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   

 

Ad. 12.  

 E. Krajewska – Wójt – podziękowała za podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia 

Wójta.  

Jeżeli chodzi o lampy w Białkach to temat oczywiście nie będzie od razu załatwiony 

ale w najbliższej przyszłości. Pobocza na drodze wojewódzkiej w Okrągłej Łące – 

otrzymaliśmy pismo od Pana Kobusa, że w najbliższym czasie zostaną zrobione. 

Z. Krajewski – radny – widziałem dzisiaj, że jechał tam sprzęt do utwardzania drogi. 

 

Ad. 13.      

M. Zdankiewicz - radny – chciałbym podziękować Pani Wójt za interwencję w 

sprawie naszej drogi. 

E. Krajewska – Wójt – proponuję aby na najbliższą z sesji zaprosić Pana Andrzeja 

Szejerkę oraz Pana Wojtka Pałkę, którzy są blisko spraw związanych z rzeką Liwą. 

Zaproszeni Panowie przedstawią Państwu informację o tym jak jeden z rolników z Żuław 

wytoczyła sprawę z powództwa cywilnego przeciwko RZGW i ją wygrał. Będą zachęcali 
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abyście sprawy związane z podtopieniami i zalewaniem załatwiali na drodze powództwa 

cywilnego.   

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVII Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 
 
Protokołował  
S. Rogala 
 


